



**President**  
**Wolfgang Daiss**

Tel: +49 179 764 25 98

E-Mail: [president@eaasdc.eu](mailto:president@eaasdc.eu)

Dear Readers.

This is going to be a short president's letter, since I have absolutely no time. After two months of digging into the new General Data Protection Regulations I now have a pile of postponed work to attend to. Naturally this includes lawn-mowing, hedge-trimming, checking on my fire salamanders and bats and of course some EAASDC tasks needing to get done. And during all this I'm packing my bags to go on vacation from May 24th till June 18th. So I'm being hit with the full impact of the infamous daily stress of a retired existence.

But this is nothing compared to the stress our Dutch member clubs are going through right now, having taken a tremendous work load onto their shoulders in organizing and hosting the European Convention in Amsterdam in July. They're being very successful in their work though, since according to the latest information dating the beginning of May more than 1800 dancers have already registered from 22 countries on all 5 continents. Among them are even four dancers from Sierra Leone - and me not even knowing that they had Square Dancers there.

Liebe Leserinnen und Leser,

diesmal wird es ein kurzer „Präseletter“, da ich absolut keine Zeit habe. Nach 2- monatiger Beschäftigung mit der neuen Datenschutz-Grundverordnung, muss ich nun einiges abarbeiten, was in der Zeit so alles unerledigt blieb. Dazu gehört natürlich auch das Rasen mähen, Hecken schneiden, nach meinen Feuersalamandern und Fledermäusen schauen und natürlich noch einige EAASDC-Aufgaben erledigen. Nebenbei bin ich noch am Koffer packen, denn vom 24. Mai bis 18. Juni ist Urlaub angesagt. Also trifft mich gerade der berüchtigte Alltags-Stress eines Rentnerdaseins mit voller Wucht.

Dies ist jedoch nicht vergleichbar mit dem Stress, den unsere niederländischen Mitgliedsclubs derzeit erleben, die sich mit der Organisation und Durchführung der European Convention im Juli in Amsterdam eine Riesearbeit aufgeladen haben. Dabei sind sie sehr erfolgreich mit ihrer Arbeit, denn nach den letzten Informationen von Anfang Mai hatten sich bereits über 1.800 Tänzer aus 22 Ländern und allen 5 Kontinenten angemeldet. Sogar 4 Tänzer aus Sierra

It looks like more than 200 dancers are going to attend this event and this is due to the work of Maarten Weijers and his wife Wil, along with all the helpers on his team. Hats off for this effort and this result!

I wish with all my heart on their behalf that the event will turn out to be a wonderful experience and that the news coverage will lead to what they are hoping for the most: More new Square Dancers in the Netherlands.

All those who will attend I wish some happy days and all those who travel otherwise during these coming weeks a relaxing vacation, many great experiences and a safe return.

Grüße  
(Greetings)  
Wuffi

Translated by Nicole Siebentritt

Leone sind bei den Vorregistrierungen dabei und ich wusste nicht mal, dass es dort überhaupt Square Dancer gibt.

So, wie es aussieht, werden wohl über 2.000 Tänzer an dieser Veranstaltung teilnehmen und das ist der Verdienst von Maarten Weijers, seiner Frau Wil und seinem gesamten Team an Helfern. Respekt vor dieser Leistung und diesem Ergebnis!

Ich wünsche ihnen von ganzem Herzen, dass die Veranstaltung ein superschönes Ereignis wird und die öffentliche Berichterstattung dazu führt, dass ihr sehnlichster Wunsch nach Zuwachs an neuen Square Dancern in den Niederlanden erfüllt wird.

Allen, die zur Veranstaltung kommen, wünsche ich schöne Tage und allen anderen Reisenden in den kommenden Wochen einen erholsamen Urlaub, mit vielen tollen Erlebnissen und einer gesunden Rückkehr.

Grüße

Wuffi